



| Dato | Sted | Deltakere | Møtenummer |
|--|-------|--|-------------|
| 28.09.20 Start kl 1930 Slutt kl 2210 | TEAMS | Tilstede: Geir Flønes, Rune Gundersen, Arne Kristianstuen, Tommy Oftedal, HBU Rolf Syversen, Christopher Andersen, John-Harald Nymoen Ikke tilstede Lisbeth Kvinge | Nr. 33 2020 |

| | Agenda | | Ansvarlig |
|---|------------------------------|--|------------------------|
| 1 | Godkjenning av referat | Godkjent | GF |
| 2 | Gjennomgang av maillogg/post | Status | |
| 3 | Gjennomgang av annen post | Ingen Post fra avd Bergen – Kåringslister. Sendes videre til avl-sekr (AC) Post fra avd Hedmark – Kåringslister. Sendt videre til avl-sekr (AC) Post fra avd Hedmark – Kåringslister. Sendt videre til avl-sekr (AC) | |
| 4 | Økonomi | Status Jeg kan melde ut/inn de som ikke klarer dette selv. Alt er i orden vedr. vårt møte i november. Reise-/honorarer er utbetalt til de som er innsendt etter IGP-NM. Regnskapet blir ført når måneden er over. Fakturering på porto og annonser blir ført så fort fakturaen til bladet kommer. Lage en flik på hjemmesiden vår som viser hvem og hvor NSchK har rabatterte priser LK sjekker om vi kan søke støtte på avlysning på NV utstilling – Er søkt og sendt inn. | JH LK |
| 5 | Diverse fra avdelingene | Status Tatt runden rundt bordet. | GF/AK |
| 6 | Nytt fra HBU | Status komité NM Bruks. <ul style="list-style-type: none"> • Status • Dommere veldig fornøyde. Hammerseng meget fornøyd med sporterrenge • Alt gikk bra, blomster, vin og pokaler ble delt ut. Samt beste manns/kvinne. • Manglet 1 pokal på bestemanns spor. RAS har bestilt • Send bilder til AB å lage reportasje. Gjerne med dommer (Hammerseng, Haaberg) kommentarer og figuranter. Skogsbruks <ul style="list-style-type: none"> • Status | |
| 7 | Nytt fra AVL | Status komité <ul style="list-style-type: none"> • 4-5 søknader på disp. Alle har fått nei. | |



| | | | |
|----|--|---|---|
| | | <ul style="list-style-type: none"> • Avl statuttene våre burde vært forandret fra 2-3 til 3-3. Nå oppdatert • Noen tilbakemeldinger at det var 3 utstillinger samme helgen. Fordelen med dette var at vi fikk spredd deltagere, og ikke alle 1 sted. • Kåringslister og sekretærer <ul style="list-style-type: none"> ○ Kåringslister kommer til HS og avl-sekr, men avd er trege. ○ Det er stor tregghet i utsendelser til eiere. ○ TO må sjekke opp kåringspapirer. Dokumentene MÅ sendes ut. • Parringer med tysk Reg nummer for å slippe index kravet. Vi MÅ være konsekvente og ha en MEGET klar linje. <ul style="list-style-type: none"> ○ NKK har jobbet veldig tydeligvis, da det nå er forandringer i Dogweb ○ • WUSV - Circular Letter WUSV Breeding Programm TO lager ett skriv til kåringsdommere ang district, JH sender ut Sende Magne Henne om at de må ha riktige klasser i riktig rekkefølge Være proaktive med å sende ut at avd skal sende inn riktige papirer. | <p style="color: red;">JH</p> <p style="color: red;">TO</p> <p style="color: red;">TO</p> |
| 8 | Orientering om kommende møter/representasjon | <p>NKK RS møte 28 november på Quality</p> <ul style="list-style-type: none"> • Rune, Arne og Lisbeth. Blir sannsynligvis kun 2 plasser • RS møte er viktig at vi er der og påvirker. • Papirene kommer snart og vi må se på dette nærmere da. • De sliter enda, og vil legge noen oppgaver på raseklubber og jobber med omorganisering av organisasjonen. | |
| 9 | Ungdomsarbeid | Status <ul style="list-style-type: none"> • | |
| 10 | Disiplinærsaker (status fra DU) | DU saker <ul style="list-style-type: none"> • | |

| | | | |
|----|--------------------|---|------------------|
| 11 | Andre saker | | Ansvarlig |
| A | Rep.møte 2021 | <p>Vi følger NKK sine anbefalinger Rep møte blir 10 og 11 april</p> <p>Hva gjør vi på søndagen?</p> <ul style="list-style-type: none"> • Organisasjonskurs med NKK? • Skogsbruksprogrammet? • NSchK avls strategi? • Regelverk NV? • 100 år? • Gjennomgang og innspill på hjemmeside, NKK dogweb, Deltager.no? <p>LK: Organisasjonskurs er viktigst og skogsbruk som nummer 2 (Kanskje i omvendt rekkefølge) Viktig begge deler.</p> | |



| | | | |
|---|-----------------------------------|---|--------------|
| | | Forslag fra HS (dette må fremmes på nytt? Eller er rep mappa fra 2020 gjeldende? Det andre forslag kommer som tillegg? Valgkomiteen og valg?) | GF/AK/J H |
| B | Statistikk Finn.no og hjemmeside | Hjemmesiden 1. Gjennomgang på Google analytisk 2. Rydde opp i siden med regler, må kunne gjøre ting enklere, finne frem konkrete punkter. Husk at det er AVL og HBU som skal være de som genererer hva som skal oppdateres på hjemmesiden. F.eks Om det kommer noe fra WUSV som ikke er på nett, så må avl være den som følger opp at dette blir fulgt opp. JH legger ut de 2 siste fra WUSV | GF JH |
| C | Oppdrettere og valpelisten | Oppdretter info legges ut ca 1 gang hvert halvår | |
| E | Klubben 100 år 24 mars 1922 | Hvordan skal dette markeres. <ul style="list-style-type: none"> • Sette ned en gruppe for å lage dette. Jubileumskomitee. Eksterne aktører? • Lage bok? • Reklameprodukter? • LD arr, NM bruks, NV og div annet gjennom året • Store fine premier på alle arr • Promotere klubben i alle media • «Hverdags helter» • | RG |
| F | Dommer kurs | Er det noen brukshund dommere som kan ta utstillingsdommer kurs? Eller omvendt... Kommer i tidsskriftet nå. Håper vi får noen til å søke. Ellers må vi hjelpe dem. Karl Otto Ojala kan være instruktør | TO |
| G | Dommer samling/seminar | Oppdretterseminar med NKK? | TO |
| H | DNA Kit | Lage en god informasjon på DNA Kit, bruken og bestilling TO lager noen linjer på hva som skjer etter at en har sendt inn dette. F.eks at det kommer faktura på 1000,- og at en blir medlem i SV osv | TO |
| I | Markedsføring nye bruksprogrammet | Skogsbruks | RAS |
| J | Terminlister 2021 | Sendes ut til avdelinger mandag 7/9. Bruk mailen fra tidligere som mal på utsending.. Avl Frist 1/11 HBU Frist 7/10 | JH |
| K | Norsk Vinner | NV2021 <ul style="list-style-type: none"> • Finne nytt sted? Hvor? • | |



| | | | |
|---|-----------------------------|---|---|
| | | NV2022 (100år) Gjennomgang av regelverk. NV må være klart tidlig og enklere | |
| | | | GF/AVL |
| L | Organisasjon | | |
| M | WUSV – K-test/Wesentest | Hva gjør vi? Wesentest? MH? K-test? Vi kjører parallell løp på 1 godkjenne MH 2 implementere tyske wesentest | TO |
| N | Oppdretter info | | |
| O | Mottagelse av nye medlemmer | | |
| P | Dommerstand | Kåringsdommer | TO |
| Q | Bladet | <ul style="list-style-type: none"> • AK Regler for avlskåring Lage statistikk over hannhunder • RAS HBU leder • TO Avls leder Annonse Implementering av Breeding/basic • CA Se gjennom siste mailen, og send til Annett Takk til de som bidro med penger i forbindelse med NV og penger i retur • RG Noe om 100 års jubileumet • GF Leder <p>Til neste bladet. JH lager en mailliste til samtlige medlemmer, og ber om reportasjer el.l til bladet. LK sender JH medlemslisten i excel.</p> | AK RAS TO CA RG GF |
| | | | JH |



| | | | |
|--|--|--|--|
| | | | |
|--|--|--|--|

| | Eventuelt | | Ansvarlig |
|---|-------------|--|---------------|
| 1 | Henger | AK og RAS sjekker pris på boggie henger med logo | AK/RAS |
| 2 | E-post | | |
| 3 | Profilering | Se video | |
| 4 | | | |
| 5 | | | |
| | | | |

| | | |
|--------------------------------------|----------------|-------------------|
| NESTE MØTE Dato 19/10-2020 | KI 2000 | Sted TEAMS |
|--------------------------------------|----------------|-------------------|